
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 18. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 147

Vil ministeren redegøre for det gennemsnitlige årlige forbrug af penge fra Landsbygge-

fonden ved alle tidligere boligaftaler, ved den af regeringen foreslåede boligaftale, og ved

maksimalt forbrug ved indgåelse af fremtidige boligaftaler, såfremt den af regeringen

foreslåede aftale for de kommende år gennemføres?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Birk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Søren Egge Rasmussen

formand
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